
Interpelácia č. 5/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 

 

Tomko: 

Komu patrí garáž a bufet v areáli Slavoja, ako je využitý, ako bude využitý a čo s ním. 

Poprosil by som odpovedať.  

 

PhDr. Čižmár: 

Garáž a bufet v areáli Slavoja ešte nepatrí nikomu. Je to mestský priestor, bude sa súťažiť 

o tento priestor.  

 

Tomko: 

Ostane ten bufet tam v tom stave ako vyzerá? Nemáme ešte zámer k tomu, nič.  

 

PhDr. Čižmár: 

Zámer, prvoradý zámer je uviesť priestory Športklubu do spôsobilého stavu tak, aby mohla 

prebehnúť súťaž na nájom týchto priestorov.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


